
Protokół Nr XXXVII/21
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 25 listopada 2021r.

XXXVII Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Orzesze przewodniczył Pan Jan 
Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 25 listopada 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:47 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Nieobecni Radni:
- Grzegorz Kaczmarczyk
- Joanna Kurasz

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 19 radnych, co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radną Teresę Potysz oraz Radnego Jana Spendel. 
Jako Przewodniczącą Komisji zaproponował Radną Teresę Potysz.

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad
Przewodniczący zawnioskował o wykreślenie z punktu 7 porządku obrad, projektu uchwały dotyczącego 
zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Miejskim Żłobku w Orzeszu, ze
względu na koniczność jego konsultacji z organizacjami pozarządowymi. Zwrócił się także o 
uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska wobec planów 
uzupełnienia sieci kolejowej o połączenie kolejowe Jastrzębia Zdroju z Katowicami.



Głosowano w sprawie:
wycofania z punktu 7 porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za pobyt dziecka w Miejskim Żłobku w Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska wobec planów 
uzupełnienia sieci kolejowej o połączenie kolejowe Jastrzębia Zdroju z Katowicami. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały będzie analizowany jako ostatni w punkcie 7.

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z XXXVI Sesji
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki.

4. Raport o stanie realizacji zadań oświatowych wykonanych przez Gminę Orzesze za rok szkolny 
2020/2021
Przewodniczący poinformował, że raport o stanie realizacji zadań oświatowych wykonywanych przez 
Gminę Orzesze za rok szkolny 2020/2021 został szczegółowo omówiony i pozytywnie zaopiniowany 
przez Komisję Kultury, Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu. 

Treść Raportu zawarta jest w załączniku Nr 1 do protokołu.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia raportu o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 



Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy
Na wstępie Burmistrz przedstawił etapy realizacji następujących zadań inwestycyjnych: 

 budowa centrum przesiadkowego, 
 termomodernizacja budynków komunalnych, 
 budowa sieci oświetlenia ulicznego. 

Następnie: 
 przypomniał o obowiązku meldunkowym na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej,
 poinformował o możliwości składania wniosków o dowód osobisty z drugą cechą biometryczną 

tzn. z odciskami palców.
Omówił także sprawy związane z:

 przebiegiem planowanych tras Kolei+,
 inwestycjami kolejowymi Spółki Centralny Port Komunikacyjny dotyczącymi nowych linii kolei 

dużych prędkości,
 planowanym przebiegiem magistralnej sieci gazowej przez tereny miasta Orzesze.

Poinformował, że Silesian Cool złożyło do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego skargę na decyzję 
Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska uchylającą w całości decyzję Regionalnej Dyrekcji Ochro-
ny Środowiska w Katowicach z dnia 31.05.2019r., odmawiając określenia środowiskowych uwarunko-
wań realizacji przedsięwzięcia. Dodał, że w związku z powyższy dnia 01.12.2021r.
w Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym w Warszawie odbędzie się rozprawa celem rozpatrzenia 
przedmiotowej skargi.

W związku z zadanymi przez radnych pytaniami przekazano następujące informacje:
 opóźnienie dotyczące zawarcia umowy z wykonawcą budowy centrum przesiadkowego wynika ze

złożenia przez wykonawcę niekompletnych dokumentów,
 projekt rozbudowy OSP Woszczyce jest na ukończeniu i będzie do Starostwa Powiatowego skła-

dany wniosek o pozwolenie na budowę, realizacja której przewidziana jest w roku 2023, 
 obecnie traw procedura wyboru projektów, którym udzielone zostanie dofinansowanie w ramach 

programu „Wspieranie efektywności energetycznej w budynkach mieszkalnych w województwie 
Śląskim”, do którego zostało zgłoszone zadanie termomodernizacji budynków komunalnych,

 na dzień dzisiejszy nie może być wstrzymane wydawanie pozwoleń na budowę, gdyż przebieg ko-
lei przedstawiany jest dopiero wariantowo i nie wiadomo, który z przebiegów będzie ostatecznie 
realizowany,

 miasto otrzymało kwotę  3.768.653zł na kanalizację sanitarną i na najbliższym posiedzeniu Komi-
sji Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy trzeba będzie wskazać tere-
ny, które zostaną w pierwszej kolejności objęte nitką kanalizacyjną,

 w roku bieżącym planowane jest ogłoszenie przetargu w formie zaprojektuj-wybuduj jeżeli chodzi
zagospodarowanie osadów z nowej oczyszczalni ścieków,

 oczyszczalnia ścieków w Śródmieściu została zlikwidowana i nie funkcjonuje także stacja zlewna 
na ul.Gliwickiej,

 oczyszczalnia ścieków w Zawiści pracuje na pełnych założonych obrotach i posiada pełne zasila-
nie. Inwestycja została protokolarnie przejęta bez uwag i obecnie trwa proces wdrażania. Przed-
wczesna jest analiza sposobu kształtowania się osadu nadmiernego, gdyż jej przeprowadzenie bę-
dzie miało sens za okres całego kwartału funkcjonowania oczyszczalni,

 do programu Polski Ład zgłoszono następujące zadania: przebudowa ul.Powstańców oraz budowa
ulic Wyspiańskiego, Biedronek, Popiełuszki, Tęczowa wraz z odwodnieniem, Bema etap II,

 ulica Kazimierza Wielkiego może być zgłoszona do programu dróg samorządowych (RFIL), jeże-
li będzie ogłoszony nowy nabór,

 jeżeli przy budowie rurociągu przesyłowego na terenach miasta Orzesze będzie wybudowana sta-
cja redukcyjna, to będzie szansa na poprowadzenie w jakimś kierunku nitki sieci gazowej, do któ-
rej będą mogli podłączyć się mieszkańcy,



 budynek zaplecza sanitarno-szatniowego został odebrany i obecnie trwa przekazywanie księgowe 
i techniczne przyszłemu użytkownikowi,

 na budowę zaplecza sanitarno-szatniowego zostały przeznaczone także środki finansowe z fundu-
szu alkoholowego, co wiąże się z tym, że będzie tam przeniesiony punkt konsultacyjny ds. uzależ-
nień, który do tej pory funkcjonował w Orzeskim Centrum Możliwości.

W związku z uwagą Radnego Lechosława Łukasika, Burmistrz wyjaśnił, że nigdy nie było mowy o dzia-
łaniu punktu konsultacyjnego ds. uzależnień tylko w godzinach pracy Urzędu. Zwrócił uwagę, że obecnie
punkt ten działa w Orzeskim Centrum Możliwości, gdzie prowadzone są także zajęcia z dziećmi i w ni-
czym to nie koliduje. 

Przewodniczący zwrócił uwagę, że należy również pamiętać o zasygnalizowanej mieszkańcom Jaśkowic 
możliwości podłączenia się do wybudowanej przy przedszkolu oczyszczalni ścieków.

6. Podatki i opłaty lokalne

a) omówienie podatków na 2022r.
Kierownik Referatu Finansowego ds. Wymiarów, Opłat i Podatków Lokalnych omówiła podatki i opłaty 
lokalne. Stwierdziła, że stawki w Orzeszu są jedne z niższych stawek w całym Powiecie Mikołowskim i 
nie są to też maksymalne stawki jakie mogą być uchwalone. Przedstawiła stawki proponowane przez 
Burmistrza Miasta.

Głosowano w sprawie:
pozostawienia stawek podatku od środków transportowych na poziomie obowiązującym do tej pory. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
nie obniżania ceny skupu żyta i drewna. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

b) podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
na terenie Miasta Orzesze od 1 stycznia 2022r.
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Przedstawił protokół z dnia 24 listopada 2021r. z 
przeprowadzonych konsultacji w celu poznania opinii organizacji pozarządowych i podmiotów, o których



mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na temat projektów aktu
prawa miejscowego w sprawie:

 określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta Orzesze od 1 stycznia
2022r.,

 rocznego programu współpracy Miasta Orzesze z organizacjami pozarządowymi oraz innymi pod-
miotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie
na 2022 rok,

 przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Orze-
szu na rok 2022,

 przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022.
Protokół stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta 
Orzesze od 1 stycznia 2022r.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (14) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan 
Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło
PRZECIW (5) Wojciech Dudek, Lechosław Łukasik, Damian Mrowiec, Adam Ratka, Mateusz Szweda
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

7. Uchwały:

a) Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
położonego w Orzeszu-Zazdrości ograniczonego ulicami Żorską, Przyjaźni, granicą lasu i ul. 
Lipową – etap 2
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Odpadów Komunalnych poinformował, że projekt planu 
uzyskał wszystkie uzgodnienia i był dwukrotnie wyłożony do publicznego wglądu i dwukrotnie była 
przeprowadzona dyskusja publiczna, a mieszkańcy mieli prawo składania uwag.

Projektant poinformował o złożonych podczas wyłożenia planu do publicznego wglądu uwagach 
mieszkańców, które zostały rozpatrzone. Dodał, że część z tych uwag nie została uwzględniona bądź to w
całości bądź w części, co wymaga oddzielnego przegłosowania przez Radę. Omówił poszczególne uwagi,
które nie zostały uwzględnione, co poddawano pod oddzielne głosowanie: 

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 1. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław 
Wycisło



WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Adam Ratka, Jan Spendel
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 2. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Damian 
Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, 
Adam Muras, Teresa Potysz, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Adam Ratka, Jan Spendel
NIEOBECNI (3) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 3. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław 
Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Adam Ratka, Jan Spendel
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 4. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław 
Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Adam Ratka, Jan Spendel
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 5. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (8) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Joanna Kalus-Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Mateusz Szweda
PRZECIW (5) Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Damian Mrowiec, Adam Muras, Piotr Szola
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Krzysztof Giel, Damian Kiecka, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 6. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Wojciech Dudek, Adam Ratka, Jan Spendel
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 7. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Wojciech Dudek, Adam Ratka, Jan Spendel
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 8. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Wojciech Dudek, Adam Ratka, Jan Spendel
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 9. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Wojciech Dudek, Adam Ratka, Jan Spendel
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 10. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Wojciech Dudek, Adam Ratka, Jan Spendel
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 11. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Wojciech Dudek, Adam Ratka, Jan Spendel
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 12. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (8) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, 
Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Mateusz Szweda
PRZECIW (6) Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Damian Mrowiec, Adam Muras, Piotr Szola, Stanisław
Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Krzysztof Giel, Michał Macioszek, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 13. 



Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
PRZECIW (1) Wojciech Dudek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Damian Kiecka, Adam Ratka, Jan Spendel
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 14. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Wojciech Dudek, Adam Ratka, Jan Spendel
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 15. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (10) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Lechosław Łukasik, 
Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Piotr Szola, Mateusz Szweda
PRZECIW (5) Rajmund Gazda, Damian Kiecka, Damian Mrowiec, Adam Muras, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Wojciech Dudek, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 16. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, 
Teresa Potysz, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
PRZECIW (1) Wojciech Dudek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Damian Mrowiec, Adam Ratka, Jan Spendel
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz



Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
położonego w Orzeszu-Zazdrości ograniczonego ulicami Żorską, Przyjaźni, granicą lasu i ul. Lipową – 
etap 2. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, 
Teresa Potysz, Mateusz Szweda
PRZECIW (2) Damian Mrowiec, Piotr Szola
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Wojciech Dudek, Adam Ratka, Jan Spendel, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

b) Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na Burmistrza Miasta 
Orzesze
Przewodniczący poinformował, że przez Skarżących zostały złożone dnia 14.09.2021r. dwie skargi, które
do Rady przesłało Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Katowicach pismami z dnia 06.10.2021r. i 
08.10.2021r. Dodał, że celem ich rozpatrzenia swoje posiedzenie w dniu 17.11.2021r. odbyła Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycji. Wyjaśnił, że skargi dotyczyły kwestii wcześniej rozpatrywanych skarg, a 
obecnie złożone nie wykazują nowych okoliczności, w związku z czym na podstawie przepisów KPA, 
Komisja proponuje podtrzymać stanowiska zajęte w uchwałach wcześniej podjętych. Dodał, że dnia 
04.11.2021r. pismem z dnia 04.09.2021r. została przez Skarżących złożona kolejna skarga, którą Komisja
proponuje rozpatrzyć łącznie ze skargami złożonymi pismami z dnia 14.09.2021r., pomimo tego, że 
zgodnie z jej zaadresowaniem została ona przesłana do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w 
Katowicach. Stwierdził, że skarga złożona dnia 04.11.2021r. jest w tej samej sprawie co skargi wcześniej 
już składane, bez wykazania nowych okoliczności.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na Burmistrza Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

c) Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na Burmistrza Miasta 
Orzesze

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na Burmistrza Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3



Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa i Szkód Górniczych poinformował, że 
na dzień 01.12.2021r. Ministerstwo wyznaczyło wizję lokalną, w związku z odwołaniem się Skarżących 
od decyzji ustalającej wody płynące jako rów melioracyjny.

d) Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na Kierownika Zakładu
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej
Przewodniczący poinformował, że w związku z rozpatrywaną skargą na poprzednim posiedzeniu 
dotyczącą budynku komunalnego przy ul.Ulbrycha 1B i brakiem technicznych możliwości wzięcia 
udziału w sesji, Skarżący wystosował pismo wyjaśniające dotyczące złożonej skargi. Dodał, że ze 
względu na uznanie, iż pismo posiada znamiona skargi na pracownika Urzędu Miejskiego oraz 
Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, musi ono w części skargi na Kierownika 
Zakładu być rozpatrzone przez Radę Miejską. Poinformował, że co do spraw poruszonych a dotyczących 
pracownika Urzędu, pismo rozpatrywane będzie przez Burmistrza Miasta. Dopowiedział, że celem 
rozpatrzenia spraw dotyczących Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 
Orzeszu swoje posiedzenie w dniu 17.11.2021r. odbyła Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Wyjaśnił, że 
skarga dotyczyła kwestii wcześniej rozpatrywanej skargi, a obecnie złożona nie wykazała nowych 
okoliczności, w związku z czym na podstawie przepisów KPA, Komisja proponuje podtrzymać 
stanowisko zajęte w uchwale wcześniej podjętej. Poinformował, że wszystkie przesłane przez Skarżącego
zdjęcia dot. usterek w mieszkaniu przekazał Kierownikowi Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Orzeszu. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na Kierownika Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

e) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2021r.
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Skarbnik Miasta omówiła zmiany wprowadzone autopoprawką.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2021r.. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3



Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, 
Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
PRZECIW (1) Lechosław Łukasik
NIEOBECNI (3) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Michał Macioszek

f) Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Miasta Orzesze z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej rocznego programu współpracy Miasta Orzesze z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2022 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Michał Macioszek

g) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w Orzeszu na rok 2022
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Orzeszu na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Michał Macioszek

h) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 
rok 2022
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.



Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Michał Macioszek

i) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy 
ul.Powstańców
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul.Powstańców.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

j) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy 
ul.Gliwickiej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul.Gliwickiej. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

k) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy 
ul.Fabrycznej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 



Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul.Fabrycznej. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

l) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy 
ul.Rynek
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul.Rynek. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

m) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Dudek
NIEOBECNI (3) Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

n) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w 
Miejskim Żłobku w Orzeszu



Punkt wycofany z porządku obrad

o) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Dodał, że podwyżka wynagrodzenia burmistrza 
wprowadzana jest na podstawie zapisów ustawy z dnia 17 września 2021r. o zmianie ustawy o 
wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Teresa Potysz
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

p) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Dodał, że wprowadzane zmiany są zmianami 
porządkowymi i kosmetycznymi oraz wynikają z reorganizacji pracy komisji, która nastąpi od stycznia 
2022 roku.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

r) Podjęcie uchwały w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego stałych komisji działających
przy Radzie Miejskiej na okres kadencji 2018-2023
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały dotyczącej powołania i ustalenia składu osobowego stałych komisji działających przy 
Radzie Miejskiej na okres kadencji 2018-2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:



ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Damian Mrowiec
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Komisje spośród swojego grona dokonały wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego 
Komisji.

Przewodniczącym Komisji Budżetu został Radny Krzysztof Giel, Zastępcą Radny Michał Macioszek.

Przewodniczącym Komisji Rozwoju Miasta została Radna Joanna Kalus Grzegorzek, Zastępcą Radny 
Lechosław Łukasik.

s) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/5/18 Rady Miejskiej Orzesze z dnia 5 grudnia
2018r. dotyczącej powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej działającej przy 
Radzie Miejskiej na okres kadencji 2018-2023
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały dotyczącej zmiany Uchwały Nr II/5/18 Rady Miejskiej Orzesze z dnia 5 grudnia 2018r.
dotyczącej powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej działającej przy Radzie 
Miejskiej na okres kadencji 2018-2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Stanisław Wycisło
PRZECIW (1) Mateusz Szweda
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Komisja spośród swojego grona dokonała wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego 
Komisji.

Przewodniczącym Komisji został Radny Grzegorz Kaczmarczyk, Zastępcą Radny Adam Ratka.

t) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/6/18 Rady Miejskiej Orzesze z dnia 5 grudnia
2018r. w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
działającej przy Radzie Miejskiej na okres kadencji 2018-2023
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Uchwały Nr II/6/18 Rady Miejskiej Orzesze z dnia 5 grudnia 2018r.
w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji działającej przy 
Radzie Miejskiej na okres kadencji 2018-2023. 

Wyniki głosowania



ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

Komisja spośród swojego grona dokonała wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego 
Komisji.
Przewodniczącym Komisji została Radna Joanna Kalus Grzegorzek, Zastępcą Radna Grażyna Bortlik.

u) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska wobec planów uzupełnienia sieci kolejowej o 
połączenie kolejowe Jastrzębia Zdroju z Katowicami
Przewodniczący poinformował, że sprawa konieczności podjęcia takiej uchwały została zasygnalizowana 
na Komisji Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy, w wyniku czego został 
przygotowany projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia stanowiska wobec planów uzupełnienia sieci kolejowej o 
połączenie kolejowe Jastrzębia Zdroju z Katowicami. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz

8. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął 
XXXVII Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu.

                         Przewodniczący
     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Marzena Nowak                        mgr inż. Jan Mach

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


